


**JABATAN PERUMAHAN NEGARA (JPN)**  
**KEMENTERIAN PERUMAHAN DAN KERAJAAN TEMPATAN (KPKT)**  
**KENYATAAN TENDER**

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia/PUKONSA/UPKJ/Kementerian Kewangan dalam gred, kategori, pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:-

Pejabat yang Memanggil Tender	Tajuk Projek	Taraf / Jenis Syarikat*	Gred, Kategori & Pengkhususan/Kelas, Tajuk & Tajuk Kecil/Kelas, Kepala & Sub-Kepala	Tempat Dan Tarikh Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Tutup
JABATAN PERUMAHAN NEGARA (JPN) KEMENTERIAAN PERUMAHAN DAN KERAJAAN TEMPATAN (KPKT)	CADANGAN PEMULIHAN 46 UNIT RUMAH TERES 1 TINGKAT BAGI PROJEK PERUMAHAN SWASTA TERBENGKALAI TAMAN MJ KEMUNING 2, DI ATAS LOT 2430 HINGGA LOT 2475, MUKIM PEMANOK, DAERAH ULU SAT, JAJAHAN MACHANG, KELANTAN	TERBUKA BUMIPUTERA  Syarikat Tempatan Yang 100% Milik Warganegara Tempatan.	Sijil PPK (CIDB) Dalam Gred G7, Kategori B & CE, Pengkhususan B04 & CE20  <b>DAN</b>  Sijil SPKK(CIDB) Dalam Gred G7, Kategori B & CE  <b>ATAU</b>  PUKONSA Dalam Kelas A, Tajuk I, Tajuk Kecil 1 dan Tajuk II, Tajuk Kecil 2A  <b>ATAU</b>  UPKJ Dalam Kelas A, Kepala I, Sub Kepala 1 dan Kepala II, Sub Kepala 2a	BAHAGIAN PEMULIHAN PROJEK TERBENGKALAI, JABATAN PERUMAHAN NEGARA, KEMENTERIAAN PERUMAHAN DAN KERAJAAN TEMPATAN, ARAS 33, NO. 51, PERSIARAN PERDANA, PRESINT 4, 62100 PUTRAJAYA  TARIKH DOKUMEN DIJUAL :  <b>17 FEBRUARI 2025 (ISNIN)</b>  HINGGA  <b>3 MAC 2025 (ISNIN)</b>  WAKTU:  <b>Isnin hingga Khamis</b> <b>8.00 pagi – 1.00 petang;</b> <b>2.00 Petang hingga 4.00 Petang</b>  <b>Jumaat</b> <b>8.00 pagi – 12.15 tengahari;</b> <b>2.45 petang – 4.00 petang</b>  SETELAH BAYARAN DITERIMA, PETENDER AKAN MENERIMA PAUTAN MEMUAT TURUN DOKUMEN TENDER MELALUI EMEL.	<b>RM 100.00</b>  BAYARAN HENDAKLAH MENGGUNAKAN WANG POS / KIRIMAN WANG / BANK DRAF ATAS NAMA  <b>AKAUNTAN NEGARA MALAYSIA-KPKT-T</b>  (Tidak akan dikembalikan)	BAHAGIAN PEMULIHAN PROJEK TERBENGKALAI, JABATAN PERUMAHAN NEGARA, KEMENTERIAAN PERUMAHAN DAN KERAJAAN TEMPATAN, ARAS 33, NO. 51, PERSIARAN PERDANA, PRESINT 4, 62100 PUTRAJAYA  TARIKH TUTUP TENDER :  <b>10 MAC 2025 (ISNIN)</b>  WAKTU:  <b>12.00TENGAH HARI</b>
<b>TAKLIMAT TENDER DAN LAWATAN TAPAK ADALAH DIWAJIBKAN PADA 13 FEBRUARI 2025 (KHAMIS)</b> <b>Masa : 9.00 Pagi (Pendaftaran); 9.30 Pagi (Taklimat Tender)</b> <b>Tempat : Bilik Mesyuarat, Pejabat Jabatan Kerja Raya (JKR) Jajahan Machang, Kelantan (Koordinat : 5.775840, 102.221688)</b> Nota : Hanya penama yang tercatat di dalam Sijil PPK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ yang <b>DIBENARKAN</b> menghadiri lawatan tapak atau sesi taklimat.						

  
**AZAWATI BINTI MD SAAD**  
 Ketua Penolong Pengarah J48  
 Bahagian Pemulihan Projek Terbengkalai  
 Jabatan Perumahan Negara

KEPERLUAN TCC (TAX COMPLIANCE CERTIFICATE). TCC adalah DOKUMEN WAJIB yang perlu dikemukakan oleh syarikat bersama-sama dokumen tender. Sila Rujuk Arahan Kepada Petender.

Bagi lawatan tapak atau sesi taklimat tender yang diwajibkan, **hanya penama yang tercatat didalam sijil PPK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ yang dibenarkan menghadiri lawatan tapak atau sesi taklimat berkenaan. Kontraktor/syarikat TIDAK BOLEH** mewakili pegawai selain daripada penama dalam PPK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ. Semasa Taklimat Tender dan Lawatan Tapak, pihak Kontraktor dikehendaki membawa perakuan/sijil ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) serta Sijil Taraf Bumiputera yang dikeluarkan oleh Pusat Khidmat Kontraktor (PKK), KUSKOP (jika berkenaan) beserta satu salinan sijil-sijil tersebut. Bagi Kontraktor yang berdaftar dengan PUKONSA atau UPKJ, pihak Kontraktor dikehendaki membawa perakuan/sijil ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor CIDB, Sijil Pendaftaran PUKONSA atau UPKJ dan Sijil Taraf Bumiputera yang dikeluarkan oleh Pusat Khidmat Kontraktor (PKK), KUSKOP (jika berkenaan) ) beserta satu salinan sijil-sijil tersebut. Dokumen Meja Tender boleh disemak di Pejabat yang Memanggil Tender semasa waktu pejabat.